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Årsmøte 

Bodø Jeger- og Fiskerforening 
12. mars 2025 kl. 18.00 i Lillesalen, Folkets 

Hus, Bodø 
 

Dagsorden 

 

 

1. Konstituering av møtet 

- Godkjenning av innkallingen 

- Godkjenning av dagsorden 
- Valg av ordstyrer 
- Valg av sekretær 
- Valg av tellekorps  
- Valg av to medlemmer til å undertegne protokollen. 

2. Styrets årsmelding og utvalgenes årsmeldinger for 2024 

3. Revidert regnskap fra siste kalenderår 
4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 
5. Retningslinjer for foreningsdriften 
6. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 

7. Styrets forslag til årsplan og budsjett 

8. Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats) for hovedmedlemsskap 

og familemedlemskap 

9. Valg av styre i henhold til § 8 

10. Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til utvalg etter behov 

11. Valg av valgkomite på tre medlemmer 

12. Valg av revisor(er) 

13. Eventuell utnevning av æresmedlemmer/NJFFs innsatsmedalje 

14. Eventuelt forslag om vedtektsendringer med utgangspunkt i NJFFs vedtektsnorm 
 
  



   

 

   

 

Sak 2 Styrets årsmelding og utvalgenes årsmeldinger for 2024 

Styrets årsmelding for 2024 
 
Medlemsutvikling 
Ved utgangen av 2024 hadde vi 1561 betalende medlemmer. Antall medlemmer har 
økt med 28 i 2024. Det er en gledelig at medlemstallet øker, og tyder på at det jobbes 
meget bra i våre utvalg og at mange setter pris på foreningens tilbud.  
 
Medlemsoversikt  

 

Styret 
Styret i Bodø Jeger- og Fiskerforening har i perioden 20.03.2024 til 12.03.2025 bestått 
av: Arild Skarvik Pettersen - styreleder, Knut Haugen - nestleder, Mads-Olav Rønning - 
økonomiansvarlig, Kine Nordgård-Hanssen – sekretær, Geir Emanuelsen - leder 
leirdueutvalget, Bjørn Bentseng - leder elgbaneutvalget, Kurt Arne Brannfjell - leder 
klekkeriutvalget, Tom Rasmussen - leder hytteutvalget, Jan-Ole Østensen - leder 
studieutvalget, Marit Sand Knutsen - leder kvinneutvalget, Tor-Helge Pedersen - leder 
sportsfiskeutvalget, Filip Østensen - leder for barne-, ungdom- og familieutvalget (BUF 
utvalget), Tom Arne Hanssen - leder for utvalg for lokal forvaltning, Bjørn Helge 
Karstensen - leder fuglehundutvalget fra 30. mai 2024. 
 
Valgkomiteen har bestått av Åge Jørgensen (leder), Mette Sofie Bertnes og Arild 
Sandvik.  
 
Revisor er Willy Rudborg. Det ble ikke valgt vararevisor på årsmøte i 2024. 

 

Kategori 2021 2022 2023 2024 Endring 

1 Hovedmedlem 704 762 778 775 -3 

2 Barn-/Ungdomsmedl.m/Jakt 
& Fiske 51 69 

 
94 

 
99 

 
+5 

3 Barn-/Ungdomsmedl.u/Jakt & 
Fiske 57 45 

 
47 

 
48 

 
+1 

4 Pensj./Uføremedlem 180 194 188 188   0 

5. Ektefelle/samboermedlem 26 27 28 25 -3 

6 Sidemedlem 13 10 11 8 -3 

7 Æresmedlem 7 5 5 5 0 

8 Familiemedlemskap 236 318 382 413 +31 

Totalt antall medlemmer 1274 1430 1533 1561 +28 

      

Innbyggere i Bodø kommune 52852 
 

53135 53623 53743 
 

120 

Deltakere på jegerprøvekurs 113 130 126 127 +1 

Mannlige deltakere 77 106 98 95 -3 

Kvinnelige deltakere 36 24 28 32 +4 

Barn/ungdommer under 19 år 16 25 28 27 -1 



   

 

   

 

Saker det har vært arbeidet med i 2024: 

 

Spillemiddelsøknad Klubbhus  

I møte 08.06.2022 fordelte Nordland fylkeskommune statlige spillemidler til anlegg for 
idrett og fysisk aktivitet. Bodø JFF fikk tilsagn på kr 1,755 mill. til klubbhus.  
  
03.01.22 mottok foreninga pålegg om opprydding av plastforladninger og leirduer på 
leirduebanen. Saken dro ut i tid og ble først avsluttet 02.02.2024. På grunn av 
usikkerheten rundt pålegget om opprydding på leirduebanen og hvilke økonomiske 
konsekvenser det kunne få for foreninga, så ble bygging av klubbhus satt på vent til 
leirduebanesaken var avklart.  
 
Etter at saken om opprydding av avfall på leirduebanen ble avsluttet 02.02.2024, 
gjenopptok styret arbeidet med å bygge klubbhus. Nestleder Knut Haugen overtok som 
leder av byggekomiteen. På grunn av prisveksten og renteøkningen de siste årene, 
vurderte styret at det var nødvendig med en ny kostnadsvurdering før bygging ble 
igangsatt. Dette ble gjennomført og kostnader for nytt bygg i henhold til tegninger ble 
stipulert til nærmere 10 millioner kroner, en økning på det dobbelte av opprinnelige 
kostnader på om lag 5 millioner kroner. På bakgrunn av dette tok styret en ny 
vurdering på hele prosjektet. Styret konkluderte med at vi er forpliktet til å følge 
kostnadsrammene gitt av årsmøtet i 2019 og at gjeldende planer ikke kan 
gjennomføres. Styret så også at tidsfristen for ferdigstillelse var vanskelig å holde. 
Styret besluttet å se på om bygget og kostnader kunne reduseres for å holde oss 
innenfor årsmøtevedtaket på 5 millioner. 
   
Ny arkitekt ble engasjert, og på møte 26.08.2024 med arkitekt Tore Stien fra 
Norconsult ble det bekreftet at bygging i henhold til opprinnelige plan vil komme på ca 
kr 10 millioner. Arkitekt Stien anbefalte foreninga å se på muligheten for å rehabilitere 
den eksiterende leirduebanehytta og i tillegg bygge ut mot øst med det arealet 
foreninga har behov for. Rehabilitering istedenfor å rive og bygge nytt er både billigere 
og bærekraftig. Ved å bygge ut mot øst unngår vi også å rive eksisterende veranda og 
kan beholde opparbeidede uteareal. Det vil imidlertid medføre at deler av nybygget 
kommer inn på Bodø kommunes eiendom (parkeringsplass) og det vil måtte inngås 
avtale om dette, enten i form av kjøp av areal eller en festekontrakt. Dette ble 
imidlertid klarert med saksbehandler i Bodø kommune som gav oss beskjed om at det 
normalt vil løse seg og at vi kunne sende ny søknad om spillemidler selv om dette ikke 
var endelig avklart med kommunen. Da styret så at fristen for bruk av tildelte 
spillemidler og ferdigstillelse av klubbhus ikke lot seg etterkomme innen fristen, ble 
det besluttet å meddele Bodø kommune om at tildelte spillemidler ikke ville bli 
benyttet.  
Vi søkte derfor på nytt om tildeling av spillemidler innen fristen 01.10.2024, men nå på 
et litt mindre bygg på 200,3 m2 over ett plan hvor vi i tillegg gjenbruker dagens 
leirduebanehytte. 
 
På bakgrunn av gjennomgang av årets spillemiddelsøknader i Nordland 

Fylkeskommune mottok vi 29.01.2025 noen spørsmål knyttet til vår søknad, deriblant 



   

 

   

 

dokumentasjon på verdivurdering kostnader, plantegninger på kjeller og takhøyde på 

kjeller. Vi mottok oppdatert kostnadsoverslag fra Gunvald Johansen Bygg 05.02.2025 

og dette ble oversendt Nordland Fylkeskommune sammen med plantegning av kjeller. 

På bakgrunn av oversendt dokumentasjon fikk vi tilbakemelding om at areal for kjeller 

ikke kan godkjennes da det kreves 2,50 m takhøyde på lagerareal. Vi har 2,28 m. Det er 

ikke mulig å søke dispensasjon fra dette kravet. Vi ser heller ikke at vi klarer å øke 

takhøyden uten at kostnadene til dette overstiger det vi vil få i tilskudd. På bakgrunn 

av dette går tilskuddet ned fra kr 1 755 000 til kr 1 350 000. Oppdatert 

spillemiddelsøknad er pr 28.02.2025 godkjent av Nordland Fylkeskommune. Vi mottok 

6 mars 2025 et pristilbud fra GJ bygg på totalentreprise. Totalkostnad på prosjektet 

inkludert kr 210 000 i dugnad er pr 12. mars 2025 kr 6 838 646 inkludert moms.  

Varsel om pålegg om opprydding av avfall på leirduebanen 
Saken ble avsluttet 02.02.2024 hvor foreninga mottok brev fra Bodø kommune om 
delvis oppheving av vedtaket som ble gitt 01.02.2023.  
Det betyr at punktet om opprydding av leirduer tas ut av vedtaket fra 01.02.2023. Nytt 
vedtak lyder: 
Bodø kommune pålegger dere som grunneier å:  
• Gjennomføre førstegangs opprydding av plastforladninger iht innsendt plan mottatt 
26.01.2023.  
• Rapportere til oss når førstegangs opprydding er gjennomført, med bilder av ryddet 
område og dokumentasjon på at avfallet er levert til godkjent mottak. Rapporteringen 
skal inkludere et kart som viser hvor dere har fjernet plastforladninger. Dette sendes til 
postmottak@bodo.kommune.no eller Bodø kommune, Postboks 319, 8001 Bodø så 
snart førstegangs opprydding er ferdigstilt, og senest 30. september 2024. 
 
Styret i Bodø JFF er fornøyd med det nye vedtaket, og anser saken som avsluttet. 
 

I henhold til pålegg fra Bodø kommune ble det 10.10.2024 levert rapport til 

kommunen fra opprydding av plastforladninger på bane 1 og bane 2 på 

leirduebanen. 

Det er plukket plastforladninger høsten 2022 (prøveplukking), høsten 2023 og på 

våren/forsommeren 2024. Til IRIS Vikan ble det høsten 2022 levert 1800 kg 

plastforladninger. I november 2023 ble det levert 3800 kg jord m/ 

plastforladninger, og i mai 2024 ble det levert 4200 kg jord m/plastforladninger. 

  

Organisasjonssekretær 

1. april 2022 ble Rolf Arne Tønseth ansatt i 20 % prosjektstilling med styreleder som 

nærmeste leder. Styret vedtok i møte 20. februar 2023 å videreføre ordningen som en 

fast 20 % stilling. Etter avtale benyttes hjemmekontor.  

Mengden arbeidsoppgaver varierer en del gjennom året, men det ser ut som at 20 % 
stilling er nok. 
De viktigste arbeidsområdene er å støtte arbeidsutvalget, styret og utvalgene i 
saksbehandling og faste gjøremål og publisering og utvikling av hjemmesiden. 
 



   

 

   

 

 
Noen av sakene som organisasjonssekretær har arbeidet med i 2024: 

- Diverse høringssvar: 

o til Fiskeridirektoratet angående forskrift om forbud mot fangst av steinbit i 

Saltstraumen marine verneområde 

o til Bodø kommune angående handlingsplan naturmangfold 2024-2026 

o til Bodø kommune angående frivilligstrategi 2024 – 2027 

o til Miljødirektoratet med innspill og kommentarer til forslag til ny viltlov 

- Søknad Statens vegvesen om å sette opp informasjonstavle om fiskeregler i 

Skjerstadfjorden på deres eiendom ved båtutsettet på Vågan. Søknad innvilget. 

- Søknad Bodø kommune om dispensasjon fra Kommuneplanen om å sette opp 

informasjonstavle om fiskeregler i Skjerstadfjorden ved båtutsettet på Vågan. 

Søknad innvilget, og skilt blir satt opp våren 2025. 

- Utarbeide fiskeregler for Skjerstadfjorden på norsk, engelsk og tysk. 

- Foreninga mottar et byggesaksgebyr på kr 19590 fra Bodø kommune for vår 

søknad om å sette opp ei infotavle for fiskeregler ved båtutsettet på Vågan. Bodø 

JFF søker om å få ettergitt kravet på byggesaksgebyret. Søknaden innvilges. 

- Satt ut båt på vår eiendom på Steigtindvatnet. Her kan medlemmer fiske gratis, 

mens ikke-medlemmer må kjøpe fiskekort på inatur.no. Det ble solgt 47 fiskekort i 

2024, mot 24 fiskekort i 2023 (første året). 

- Møter angående jubileumsbok til 100-årsjubileet i 2026. Liten respons på bilder til 

boka og store kostnader til redaktør og trykking medfører at bokprosjektet 

avsluttes. 

- Søknader og rapporter på tilskudd fra NJFF: familieaktivitetsmidler, urbant 

friluftsliv, jentemidler, Fiskesommer, introjakt, grunnlagsskjema, Frifondmidler, 

momskompensasjon. 

- Melde inn til NJFF behov for utdanning av instruktører: 5 rifleinstruktører, 1 

fluekasting, 5 hagleinstruktører, 5 grunnkurs jakthund, 2 aversjon, 5 dressur 

jakthund. 

- Deltatt på Fiskesommer. 

- Møter om ny logo. 

- Møter om klubbhus og ny søknad spillemidler. 

- Hjemmesiden og Facebook. Kontinuerlig. 

- Rapport til Bodø kommune fra opprydding av plastforladninger på leirduebanen 

med kart og bilder av ryddet nedslagsfelt. 

- Delegat for Bodø JFF på årsmøte NJFF Nordland. 

- Delegat for NJFF Nordland på Landsmøte NJFF. 
- Årsmøtepapirer. 

 

  



   

 

   

 

Forberedelse 100-års jubileum i 2026 

Feiring av BJFF’s 100-årsjubileum i 2026 ble første gang diskutert på styresamling på 

Scandic Havet 24.05.2023. Det var blant annet et ønske å gi ut en jubileumsbok og 

arrangere en medlemsfest i jubileumsåret. Styret ønsket at det skulle oppnevnes en 

jubileumsbokkomité og at medlemmer kunne sende inn bilder som kunne brukes i boka, 

og aller helst gamle bilder. Dette ble lagt ut på hjemme- og facebook-siden, i tillegg til at 

det ble sendt ut sms og e-post til medlemmene. Det var dessverre ingen respons, og AU 

diskuterte på møte 20.11.2023 å kontakte personer for å skrive en jubileumsbok. På 

samme møte ble det også diskutert å utarbeide en ny logo for foreninga, da nåværende 

logo er utdatert. Dette ble det orientert om på styremøte 08.01.2024. 

• Jubileumsbok 

23.02.2024 mottok AU et kostnadsoverslag på ca 1 million fra en person som kunne 

arbeide videre med bokprosjektet. I tillegg kommer layout, bildebehandling og 

korrekturlesing. Dette mente AU ble for kostbart, og at det var feil å arbeide videre med 

bokprosjektet og heller bruke pengene på nytt klubbhus. 

• Ny logo 

I løpet av våren 2024 har deler av AU vært i møter med designbyrå og diskutert utkast 

og pris til ny logo. Dette ble presentert på styremøte 30.05.2024, hvor ny logo ble vedtatt 

mot 2 stemmer. Logoen er moderne og er beslektet med NJFF’s nye logo (elg, rype og 

fisk). Pris for rettigheter og alle logoene i de formatene vi behøver ble avtalt til kr 

30.000.-  

 

Samarbeidspartnere og avtaler 
Bodø JFF har en 3-års samfunnsavtale med Sparebank 1 Nord-Norge. Avtalen varte til 
30. juni 2024, og ga oss et årlig tilskudd på kr. 30.000,-  Vi tar sikte på å videreføre 
avtalen med Sparebank 1 Nord- Norge i 2025, men denne avtalen må sees i 
sammenheng med støtte til klubbhus.  
 
Bodø JFF hadde samarbeidsavtale med Joh. Løvold Handel AS inntil selskapet ble slått 
konkurs ved årsskiftet 2024/2025. Vi fikk premier for kr. 20.000,- til bruk i våre utvalg 
og i tillegg fikk medlemmene 10 % på varer i butikken (med enkelte unntak). I 2024 
administrerte Joh. Løvold Handel AS nøkkelutlevering til våre hytter og naustet ved 
Valnesvatnet. Fra januar 2025 er nøkkelutlevering overtatt av Intersport på City Nord. 
Det er per dato ikke inngått noen samarbeidsavtale/sponsoravtale med Intersport eller 
noen andre nye aktører. 
 
Vi er med i grasrotandelen til Norsk tipping. Våre 79 registrerte spillere har i 2024 
bidratt med kr. 41.953,- i grasrotandel fra Norsk tipping.  
 
Stor takk til alle våre samarbeidspartnere og grasrotandelsgivere! 
 
Medlemsinformasjon/ Medlemsverving 
Foreningens internettside finner du på www.bjff.no og foreningens hoved e-
postadresse er bodo@njff.no.  
Øvrige e-postadresser er: 

http://www.bjff.no/
mailto:bodo@njff.no


   

 

   

 

post@bjff.no for regninger/fakturaer  
jegerproven@bjff.no  for henvendelser om jegerprøven 
lerdue@bjff.no for henvendelser om skyting på og utleie av lerduebanen.  
ung@bjff.no for henvendelser til vårt barne-, ungdom- og familieutvalg.  
orgsekr@bjff.no for henvendelse til organisasjonssekretær. 
jentegruppa@bjff.no for henvendelse til jentegruppa/kvinneutvalget. 
 
Vi er også på Facebook der adressen er «Bodø Jeger- og Fiskeforening». Vi har brukt 
hjemmesiden og Facebook aktivt til å informere om foreningens arrangementer.  

Vi oppfordrer alle medlemmer til å gå inn på Min side og gi samtykke til at vi kan 

sende aktuell informasjon på sms eller e-post. 

 

Hytter og båter 

Foreninga har 4 hytter: Tverrbrennhytta på Beiarfjellet, Langnesbu ved Sørfjorden i 

Bodø, Heggvassbu ved Heggmovatnet i Bodø og Faulvassbu ved Faulvann i Sørfold. 

Foreninga har 3 båter: Robåt i naust ved Valnesvatnet i Bodø, robåt ved 

Steigtindvatnet i Bodø og robåt i naust ved Langvannet i Sørfold.  

Hyttene og båten ved Valnesvatnet bookes under Hytteutleie på Inatur. Det er 

differensiert pris for medlemmer og ikke-medlemmer. Nøkler utleveres på 

Intersport på City Nord.  

Båten ved Steigtindvatnet er et nytt tilbud som er gratis for medlemmer som 

ønsker å fiske i Steigtindvatnet. Ikke-medlemmer kan benytte båten ved å kjøpe 

fiskekort under Innlandsfiske på Inatur. Båten har kodelås som sendes medlemmer 

og fås ved kjøp av fiskekort. 

Båten på Langvannet leies hos Arild Karlsen på Kvarv- kontaktinfo på hjemmesiden 

til BJFF.  

BJFF har også fått tildelt 2 båter under ordningen Mine båter, som alle medlemmer 

i NJFF har tilgang til. En båt ligger i Soløyvatnet i nærheten av 

Skihytta/Slalombakken og en ligger i Fjærevassdraget på Kjerringøy. Båtene 

bestilles via minebåter.no. 

Foreningens økonomi 

På lik linje med tidligere år har foreningen også i 2024 levert et godt økonomisk 

resultat. Driftsinntektene viser et positivt budsjettavvik på kr. 496 300. På dette 

området leverer alle utvalgene i tråd, eller bedre enn budsjetterte inntekter. 

Budsjettavviket kan forklares med økt salg hos utvalgene, samt økt mva-

kompensasjonsmidler tilknyttet foreningen.  

Driftskostnadene viser et negativt budsjettavvik på kr. 642 028. Budsjettavviket må til 

dels sees i lys av økte salg, men også økt vedlikehold/ivaretakelse av 

eiendomsmassene til foreningen.  

Foreningen har for andre året fått gode renteinntekter på midler vi har bundet opp 

mot referanserenten Nibor – 0,50% poeng. Det positive budsjettavviket her skyldes i 

hovedsak optimistiske planer rundt framdrift nytt klubbhus.  

mailto:post@bjff.no
mailto:jegerproven@bjff.no
mailto:lerdue@bjff.no
mailto:Ung@bjff.no
mailto:orgsekr@bjff.no
mailto:Jentegruppa@bjff.no


   

 

   

 

 

Bodø Jeger- og Fiskerforening  Regnskap 2024   Budsjett 2024  
 
Budsjettavvik  

Salgsinntekt       2 229 747       1 687 000         542 747  
Annen driftsinntekt       1 346 753       1 393 200  -        46 448  

Sum driftsinntekter       3 576 500       3 080 200         496 300  

        
Varekostnad       1 322 088          886 000         436 088  
Lønnskostnad          345 832          370 500  -        24 668  
Avskrivning på varige driftsmidler og 
immatrielle eiendeler 

              6 069    
            6 069  

Annen driftskostnad       1 319 482       1 882 700  -      563 218  

Sum driftskostnader       2 993 472       3 139 200  -      145 728  

Driftsresultat          583 028  -         59 000         642 028  

        
Annen finansinntekt          198 425            60 000         138 425  
Annen finanskostnad                  427               1 000  -              573  

Netto finansposter          197 998            59 000         138 998  

        

Årsresultat          781 026                      -           781 026 

 

Æresmedlemmer 

Foreningen har nå 5 æresmedlemmer. Dette er Kjell Lekang, Torstein Olsen, Sverre 

Jan Skår, Arnold Stormo og Jan Ole Østensen.  

 
NJFF’s innsatsmedalje 

Foreningen har nå 4 medlemmer som har fått tildelt denne hedersbevisningen. Dette 

er Per Ove Jakobsen i 2017, Per Ivar Olsen i 2018, Arnt Knutsen i 2022 og Arild Sandvik 

i 2024. 

Styret vil med dette takke alle tillitsvalgte og øvrige medlemmer for den innsatsen 

som de har lagt ned i 2024, og vi håper på stor aktivitet også i 2025. Spesielt takk til 

de tillitsvalgte som slutter etter mange år i sine verv!  
 
Det henvises for øvrig til årsmeldingene fra de enkelte utvalg. 

 
Bodø 5. mars 2025 
Styret i Bodø Jeger- og Fiskerforening 



   

 

   

 

Utvalgenes årsberetninger 2024: 

 
Elgbaneutvalget 2024 
Elgbaneutvalget har i 2024 bestått av 26 meget kompetente og dyktige medlemmer. 
Det er utvalgets medlemmer som gjør at vi er en foretrukket arena for skyting og 
sosialt samvær med mange gode skrøner og jakthistorier. 
  
Utvalget startet året med åpen bane og jaktfelttrening hvor vi hadde åpent noen 
lørdager, vi arrangerte også tre jaktfeltstevner i Saltenkarusellen som er et samarbeid 
med F&S JFF. 
Elgbanen ble åpnet 6. mai 2024 og det ble også i år åpent hele sommeren, dette ble 
godt mottatt av foreningens medlemmer.  
Banen var åpen 38 skytekvelder for trening og storviltprøve frem til elgjakta. Fra 
oktober til i desember kjørte vi med sporadisk åpen bane som et tilbud til våre 
medlemmer og skyteinteresserte. Åpen bane på kveldstid senhøstes lar seg gjøre etter 
at vi fikk flomlys og godkjenning for skyting etter mørkets frembrudd. 
  
Utvalget er også involvert i utdanning av nye jegere og stiller med instruktører på 
skytedagen under jegerprøvekurset. Dette er god inspirasjon til instruktørene og et 
utmerket utstillingsvindu for rekruttering av nye jegere/skyttere. 
  
Økonomisk ser det ut som at utvalget går meget bra. Vi hadde i 2024 721 stk 
medlemmer som kjøpte kveldskort og 131 stk som hadde sesongkort, 243 stk 
kveldskort ikke-medlem og totalt 486 storviltprøver. I tillegg ble det solgt en god del 
ammunisjon. 
Taket på elgbanehuset ble ferdigstilt, vi har også fått isolert og lagt nytt tak innvendig i 
yttergang. Dette har vi fått til ved hjelp av Bodø videregående skole og deres elever i 
VG II tømrerlinja.  
  
Stevneaktivitet i 2025 vil være jaktfeltkarusell og internmesterskap i Nordisk 
jaktskyting. Det planlegges med åpen riflebane med jevne mellomrom lørdager og 
ukedager fra begynnelsen av februar til ordinær åpning av banen i mai, under 
lørdagene vil det bli lagt vekt på jaktfelttrening. Det neste prosjektet vi ser for oss er 
innvendig maling av lokalet og noen småreparasjoner av skytebåsene. 
  
Bjørn Bentseng 
Leder elgbaneutvalget 
 
 
 
Sportfiskerutvalget 2024 
Utvalget har bestått av: 

Leder Tor-Helge Pedersen 

Nestleder Bjørnar Nilsen 

Medlem Espen Aar 

Medlem Mette Sofie Bertnes 

 



   

 

   

 

Aktiviteter: 

- Isfiskedag Soløyvatnet. (Februar) 

 Bistand til Statskogs Isfiskedag for Hunstad Barneskole 6.trinn. 

  

-Isfiskedag Soløyvatnet. (Mars) 

 Arrangementet av sportsfiskeutvalget. 

  

-Befaring Maritva, Skau (Mai) 

 Befaring/ planlegging kultivering 

 Befaring med representanter fra kommune og fylke ved Maritva elva på Skaug. 

 Planlegging kultivering Marivadet (2 runder) Rapport er skrevet. Blir ettersendt. 

  

-Fluekastekurs Bestemorenga (Mai) 

  

-Befaring/planlegging/kultivering Hopen (Juni) 

 2 runder med befaring, samt flytting av stein og hindringer. 

 Rapport skrevet. Blir ettersendt. 

  

-Fiskesommer Burøya (Juli) 

 Bistand til undomsutvalget. 

- Åpen fiskedag Fjærevatnet (August) 

  

Tor-Helge Pedersen  

Leder Sportfiskerutvalget                         

 

Hytteutvalget 2024 

Generelt 

BJFF`s hytter har som i tidligere år vært utleid i via Inatur sine nettsider inatur.no 

Nøkkeldepot har vært butikken Løvold på kaia. Dette endres fra januar 2025 til 
Intersport på City Nord. Vi takker Løvold for et godt samarbeid over flere år. 
Lille-hytta på Kvarv leies ut av hytteoppsynet på Kvarv. 

Hyttene har et jevnt høyt belegg. Utbyggingsaktivitet på Tverrbrennhytta gjorde at 
antall utleiedøgn i 2024 gikk noe ned. 

  



   

 

   

 

Tom Rasmussen 
Leder hytteutvalget 
 

Langnesbu 

Hytta ble vasket og klargjort for sommeren i midten av mai. Nytt dragtau til fortøyning.  
40 sekker ved ble tatt inn sjøveien i august. Byttet åregafler på båt. Ellers har det bare 
vært forefallende tilsyn som gresstrimming, tømming av toalett etc 
 
Ole Gunnar Ellingsen 
 
Faulvassbu 
Det har vært bra aktivitet på Faulvassbu i år.   
I vinter transporterte vi opp ny båt til Faulvatn.  Den gamle er fjernet.  Vi fikk opp en 
komplett pipe, to stk ytterdører. Dette er nå montert og tatt i bruk. Det mangler lister 
og foringer på dørene, men det fikser vi i vinter. Det er nå montert gassvarslere og nye 
førstehjelpsskrin i begge hytter. Ved ble også kjørt opp.  
Vi hadde dugnad i juni. Hyttene ble vasket ned, vi monterte ny doring. Vi skiftet ut to 
ødelagte ventiler. Vi har skoget litt og hadde en bra runde med ryddesagen. Arild har 
sjekket gassbeholdning.  
Vi har hatt litt problemer med innføring av nye nøkler til hytta. Dette skal være i orden 
nå. Har fått systemlåser til Storhytta og naustet ved Rismålsvatn. Dette blir montert i 
løpet av vinteren.  
 
Vi har vært Stig Bjørnå, Annar Johansen, Knut Rudi, Arild Karlsen og Richard Rudi.  
Takk for i år.  
 
Richard Rudi 
Heggvassbu 
Sender noen ord til årsmeldingen for Heggvassbu 2024. 

Skiftet gearolje og plugger på motor og satte ut båt 28 mai. 
29 mai ble hytta reingjort og klargjort for utleie. 
Stampen i utedoen ble tømt og reingjort. 
Båten i Bogvannet ble snudd og klargjort for bruk. 
Båten måtte stå på henger på stranda da vannet var så nedtappet. 
Først i desember ble hytta klargjort for vinteren og båt ble tatt opp og satt i naustet. 
  
Adolf Bakke 
 

Fordelte utleie 
døgn 

2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024 

Faulvassbu 41 50 56 44 49 69 54 50 53 59 

Heggvassbu 48 56 54 74 50 71 78 73 69 52 

Langnesbu 84 112 99 110 45 51 39 59 34 37 

Tverbrennhytta 91 124 137 123 23 106 103 62 71 52 

Naust Valnesvatn        9 14 18 



   

 

   

 

Tverrbrennhytta 
Hytteoppsynet for Tverrbrennhytta er: 

Tor Arne Mortensen, leder 

Kurt Arne Brannfjell, medlem 

I tillegg har Klekkeriutvalget bistått med dugnadsarbeider. 

Det har vært utført 6 dugnadshelger i 2024.  
  
Vi har kjørt inn 24 sekker ved fra Skjerstad i 2024. 
Det er kjørt inn materiell som skal benyttes i forbindelse med utvidelsen av uteboden. 
3 nye ytterdører montert i 2024. Ny gassovn montert i 2024. 
Altandekke byttet og plattingen mot vest utvidet.  
Ny trapp til hovedinngang bygd. 
Utbygget ny bod ferdigstilles 2025. 
  
Budsjett 2025 for Tverrbrennhytta sendt inn til BJFF. 
  
Hytteoppsynet og Klekkeriutvalget har fastsatt 4 dugnadshelger som skal brukes for å 
ferdigstille hytta i 2025. 
  

Kurt Arne Brannfjell 

 
Kvinneutvalget 2024 
Styret har i perioden fram til 29. september bestått av leder Marit Sand Knutsen, 

nestleder Rikke Brækka Karlsen og styremedlem Mari Helen Strømsnes Schjølberg. 

Rikke og Mari så seg dessverre nødt til å tre ut av utvalget grunnet at tiden ikke strakk 

til lengre. Jeg vil takke Rikke og Mari så mye for tiden, samarbeidet og det fine arbeidet 

de har lagt ned i utvalget siden den ble til for en del år tilbake. Siden midten av oktober 

har jeg fått med meg to ivrige og flinke damer, Siri Wangberg og Trine Karin Johansen 

som sammen med meg vil være Kvinneutvalget for 2025. 

I 2024 har Kvinneutvalget hatt et Teams møte, samt mange samtaler via messenger 

grunnet tidsklemma. Det «nye» utvalget hadde et møte på Peppes Pizza for å bli kjent 

samt legge litt planer for 2025 samt samtaler via messenger. 

Leder Marit ble intervjuet av Radio 3 i forkant av riflekurset noe som var god reklame. 

Vi har i løpet av året arrangert riflekurs og pussekurs. 

Riflekurs 29.06.24 

8 deltagere 

Instruktør:  Geir Balseth, Elgbaneutvalget. 

Riflekurset ble en stor suksess med bare positive tilbakemeldinger fra deltagerne. 

Pussekurs 01.10.24 

5 deltagere 



   

 

   

 

Instruktør: Geir Balseth, Elgbaneutvalget 

Pussekurset ble også en suksess med positive tilbakemeldinger. Tidspunktet ble litt feil 

i forhold til at mange var dratt på jakt derav ikke så mange deltagere. 

  

Temakveld «Fysisk trening og vedlikehold av jakthunden» ble avlyst grunnet få 

deltagere da tidspunkt var noe uheldig i forhold til jakta. 

Marit er også blitt med i Kvinneutvalget i Nordland JFF nå i høst. 

Vi ser fram mot et aktivt 2025 med flere aktiviteter for damer om vi klarer å arrangere 

det vi har på planen. Mye avhenger av om vi får med oss utvalgene vi er avhengige av 

for de ulike aktivitetene, men vi er optimist. 

Marit Sand Knutsen 

Leder Kvinneutvalget 

Lokal forvaltning 2024 
Utvalget består av Tom A. Hanssen. 
  
Representerer Bodø JFF som leder av Bodø Friluftsforum fram til mars 2024 
Saker som har vært behandlet i 2024: 
Forvaltningsplan for Saltstraumen marine verneområdet. 

Høring Handlingsplan for naturmangfold 

Høringsbrev – forskrift om forbud mot fangst av steinbit i Saltstraumen marine 

verneområde. 

 
Tom A. Hanssen  
Leder lokal forvaltning 

 
Klekkeriutvalget 2024 
Klekkeriutvalget har i 2024 gjennomført 12 utvalgsmøter der det ble utført rengjøring 
av kar, flytting av fisk og planlegging drift. 

Klekkeriutvalgets medlemmer har utført daglige røktinger og i tillegg oppfølging av 
oppgaver på klekkeriet.  
  
Utvalgsmedlemmene har i 2024 utført ca.1300 dugnadstimer på Klekkeriet i Breiva. 
Klekkeriutvalget har hatt 6 dugnadsturer til Tverrbrennhytta.  
  
Prosessbeskrivelse for Klekkeriet revideres hvert år. 
Fiskehelsetjenesten har hatt 4 kontroller 2024 og uformelle besøk. 
Klekkeriet i Breiva har alle myndighetsgodkjenninger i 2024. 
Utvalget takker Labora for som vanlig fantastisk oppfølging for å få så godt som mulig 
resultat ved klekkeriet med tanke på fiskevelferd og oppdrett av ørret. 
  
Klekkeriutvalget har langsiktig avtale om stamfiske i Soløyvannet, Vågøyvannet og 

Straumøya. Avtalen med Soløyvatnet Fiskerlag ble fornyet med nye 5 år fra januar 

2021. 



   

 

   

 

Utvalget har avtaler om fiskeleveranser med SKS Produksjon AS og Siso Energi AS om 
leveranse av fisk.  
Dette gir oss en langsiktig avtale som sikrer faste inntekter ved fiskesalg. 
  
Strømming av stamfisk til stryking 2024 ga et resultat på ca. 26000 rognkorn som er et 
godt resultat. 
  
Følgende har vært medlemmer i Klekkeriutvalget i 2024:  
  
Kjell Lekang, Sverre Skår, Torstein Olsen, Per-Ivar Olsen, Per Ove Jakobsen, Jostein 
Elvedal nestleder, Tor Arne Mortensen, Jan Ivar Olsen, Kurt Arne Brannfjell, Per Arne 
Berg, Arnt Knudsen og Johnny Hunstad.  
  
Til slutt vil jeg etter 12 år som leder av Klekkeriutvalget takke for samarbeidet med 
BJFFs styremedlemmer og samarbeidspartnere. 
Samtidig ønsker jeg ny leder for Klekkeriutvalget velkommen! 
  
Kurt Arne Brannfjell 
Leder Klekkeriutvalget 

 

Studieutvalget 2024 

2024 har vært et bra år for studieutvalget. Vi har gjennomført 8 jegerprøvekurs. Totalt 

har vi fått 127 nye jegere.  

27 ungdommer under 18 år og 32 kvinner som har deltatt. 

Det var noen kurs som det ikke ble nok påmeldinger og måtte avlyses.  Vi må få noen 

nye instruktører både for fluekasting og jegerprøven i det nye året som kommer. Vi 

fikk tilbake en tidligere jegerprøveinstruktør, så nå er vi 4 jegerprøveinstruktører. 

Må takke de instruktørene som har vært med på å få kursene gjennomført i 2024 og 

ønsker at de fortsetter i 2025. 

Jan Ole Østensen                                                                                         

Leder studieutvalget 

 
Barne-, ungdoms- og familieutvalg (BUF) 2024 

I året 2024 har det dessverre vært lite aktivitet i BUF-utvalget. Den 14. juni 2024 
gjennomførte vi likevel Fiskesommer på Burøya, som samlet mange fornøyde 
deltakere. Dette lot seg gjennomføre takket være god hjelp fra andre, da slike 
arrangementer er krevende å organisere alene. 
  
Jeg håper at flere engasjerer seg i BUF-utvalget fremover, da det er utfordrende å 
organisere og gjennomføre ønskede aktiviteter på egen hånd. 
  
Ved utgangen av 2024 velger jeg å gi meg som leder for BUF-utvalget. Det har vært en 



   

 

   

 

lærerik og givende tid, men nå er det på tide å gi stafettpinnen videre til nye krefter. 
 
Filip Østensen 
Avtroppende leder BUF-utvalget 
 
Fuglehundutvalget 2024 
Fuglehundutvalget i BJFF har i 2024 hatt mange arrangementer og stor aktivitet rettet 

mot foreningens medlemmer.  

Medlemmer i utvalget i 2024: 

Leder Bjørn Helge Karstensen fra 30. mai. 

Nestleder Gro Johanne Benum fra 30. Mai. 

Maria Linn Olsson. 

Kristine Lia. 

Finn Volla Karlsen. 

Harald Schjølberg. 

Svein Helge Johansen. 

Lasse Rendal. 

Rolf Arne Tønseth. 

Magnus Fjeldså. 

Tony Røshagen. 

Johannes Holmvåg Nordnes. 

Isabell Lillegård. 

Benedicte Munkvik 

 

Aktiviteter: 

Vinterprøve avlyst i siste time etter at beitekrise ble innført. 
Arrangert høstprøve.  
Arrangert hundeutstilling.  
Lydighetstreninger hver tirsdag i perioder.  
Aversjon rein og sau gjennomført.  
Treningssamling vinter og høst.  
Klubbmesterskap og Salten Derby arrangert. 
Godt samarbeid med Statskog, Nasjonalparkstyret og Åge Lekanger.  
Gjennomført møte med samer på Saltfjellet. 
 
Fungerende utvalg med god alders og kjønnsfordeling. Rekrutering foregår 
fortløpende. 
Store utfordringer med å skaffe nok dommere til fuglehundprøver.  
Store utfordringer med å få utdannet nye instruktører grunnet dårlig tilbud fra 
Regionslaget. Stor slitasje og bortfall av instruktører. 
 

Bjørn Helge Karstensen 

Leder fuglehundutvalget 

 

 



   

 

   

 

Leirdueutvalget 2024 

Leirdueutvalget har bestått av følgende: 

Geir Emanuelsen, Mikael Østensen, Bernt Toldnes, Bjørn Bentseng, Rikke Brække 

Karlsen, Frank Ness, Jan Ole Østensen, Erling Jensen, Nickolas Breivik, Leif Aleksander 

Ramvoll, Mona Grimstad, Linn Edvartsen, Filip Østensen, Terje Øverdal, Torbjørn 

Ruback, Hanne Renate Solbakk, Tanja Ottesen, Trine Karin Johansen, Bjørn Nilsen, 

Viggo Johansen, Lars Lundkvist, Jonas Kristoffer Nordvoll, Jørn Telnes, Sindre 

Nordstrand. Reserver: Geir Balseth, Roger Johansen, Leif Storheil,   

Det har blitt avholdt 7 stevner i 2024, noen avlysninger pga liten interesse blant 

skyttere. 

Vi har hatt opprydding plastforladninger på bane 2. Det var 5 dugnader med lite 

oppmøte, vi blir å gjøre grep på dette. 

Når det gjelder oppmøte på banene i 2024 så har det vert en jevn strøm av folk som 

har skudd sine skudd i år. Det har blitt avfyrt ca 6400 serier i 2024. 

Hundefor har det blitt solgt ca 351 stk  av i 2024. 

Utleie på leirduebanen for skyting til bedrifter og private er det blitt 11 stk  + utleie til 

jegerprøve. 

Takker alle som har stilt opp for å få det til å fungere utmerket på banen, ser fram til 

en ny sesong om ikke lenge. 

Geir Emanuelsen 

Leder leirdueutvalget 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

Sak 3 Revidert regnskap fra siste kalenderår 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

   

 

 



   

 

   

 

 
REVISJONSBERETNING FOR 2025 

Til årsmøte i Bodø Jeger- og Fiskerforening  

 

REVISJONSBERETNING FOR 2024  

Jeg har gjennomført revisjon av regnskapet for Bodø Jeger- og Fiskerforening for 

regnskapsåret 2024, som er oppgjort med et overskudd på kr.781.026,- og samlede 

eierdeler på kr. 11.057.071.- Årsregnskapet består av resultatregnskap og balanse, 

samt at jeg har hatt elektronisk tilgang til regnskapet. Har gjennomført de 

revisjonshandlinger som jeg har ansett nødvendig for å bekrefte at regnskapet ikke 

inneholder vesentlige feil eller mangler samt sett opp mot budsjett. Har lagt til grunn 

de revisjonsstandard som benyttes av frivillige og ideelle organisasjoner. 



   

 

   

 

Bankkontoene er avstemt mot utskrift fra banken og det er ikke påvist avvik. 

Varebeholdning og kassebeholdning er ikke kontrollert av revisor. All utbetaling av 

lønn, honorar og kjøring er gjennomført av regnskapsfirma iht. gjeldene skatte- og 

avgiftsregler for frivillige og ideelle organisasjoner. Årsoppgjøret er etter min mening 

gjort opp i samsvar med god regnskapsskikk og gir et forsvarlig uttrykk for foreningens 

økonomiske stilling og resultat av virksomheten i regnskapsåret, og at regnskapet kan 

fastsettes som årsregnskap for 2024. Legger til noen kommentarer mot regnskapet 

for at videre arbeid skal ha fokus på riktig økonomistyring. Kontering av bilag. 

Avdekker en del bilag som konteres mot feil konto, avdekt under stikk kontroll av 

bilagsjournalen. For at regnskap skal stemme mest mulig mot vedtatt budsjett må 

innkomne bilag konteres mot riktig budsjettkonto.  

Bodø, 26. februar 2025.  

Willy Rudborg  

Valgt revisor 

 
 

Sak 4 Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 

Det er ikke mottatt noen forslag fra medlemmer innen fristen 27. februar 2025. 

Sak 5 Retningslinjer for foreningsdriften 

Ikke relevant. 

 

Sak 6 Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 

 

Fornyet vedtak og ny prisramme for bygging av klubbhus Bodø JFF på Bestemorenga 

I ekstraordinært årsmøte 23.09.2019 fikk styret fullmakt til å igangsette planlegging og 

bygging av nytt klubbhus med en prisramme på inntil 5 millioner kroner, hvorav 1,8 

millioner skulle dekkes av offentlige spillemidler og 3,2 millioner egne midler, lån og 

tilskudd. 

 

Av årsaker redegjort for i styrets årsmelding, avsnitt «Spillemiddelsøknad Klubbhus» er 

ikke bygging av klubbhus startet.  

 
Vi har nå en ny godkjent spillemiddelsøknad, nye tegninger, nytt kostnadsestimat og 
ny finansieringsplan for prosjektet. Da kostnadene er økt med 1,8 millioner kroner til 
6,8 millioner kroner og tilskuddet er redusert finner styret det riktig å få ny 
godkjenning av årsmøtet før vi går videre med prosjektet. Styret ønsker også å 
forskuttere tildeling av spillemidler og starte bygging av klubbhuset i 2025. 
 
 



   

 

   

 

 
 

 
 

Tilbud 6. mars 2025 fra Gunvald Johansen Bygg på totalentreprise med  

administrasjon og dugnad BJFF lagt til    

      

Type  Faktisk kostnad MVA Dugnad Total 



   

 

   

 

Administrasjon (Arkitekt og 
BJFF) 80 000 20 000 210000 310 000 
Byggkostnader Gunnvald 
Johansen 5 222 917 1 305 729 0 6 528 646 
Elektroinstallasjoner 
Andersen  0 0 0 

Grunnarbeid Holden Maskin  0 0 0 

Rørleggerarbeide Nisson  0 0 0 
Malerarbeide Malermester 
Haugen  0 0 0 

Prosjektering Norconsult  0 0 0 

Totalt   5 302 917 1 325 729 210 000 6 838 646 

      

      

Oppdatert 
finansieringsplan     

      
Tilskuddsberettigede 
kostnader 6 838 646    

      

Tilskudd klubbhus 1000000 

Eksisterende hytte på 78,9 m2 + nybygg på 
121,4 m2, totalt 200,3 m2. Tilskuddsats 

min. 200 m2 som gir 1.000.000 kr i 
tilskudd.  

Nordlandstillegg 20% 200000    

Pressområde tillegg 15% 150000    

Totalt søknadsbeløp 1350000    

      

Finansieringsplan    Andel %  
Totalt søknadsbeløp 
spillemidler 1350000  20  
Oppspart egenkapital 2278646  33  
Lån Sparebank1 N-N 2000000  29  
Støtte Samfunnsløftet 1000000  15  
Dugnadsverdi , maling, riving 210000  3  
Totalsum finansiering 6838646    

      
Differanse 
kostnader/finansiering 0  100  

 
 

Forslag til vedtak:  
Årsmøtet gir styret fullmakt til å fortsette planlegging og bygging av klubbhus som 
skissert i saksfremlegget.  

 

Sak 7 Styrets forslag til årsplan og budsjett 
Styret foreslår å arbeide med følgende oppgaver i 2025: 



   

 

   

 

- Starte med bygging av klubbhus 

− Starte planlegging av BJFF-jubileum i 2026 

- Prøve å rekruttere flere ungdommer. Aktuelle tiltak kan være  

o å redusere eksisterende priser på skyting 

o utvikle tilbud til de yngste målgruppene som en del av familiesatsingen 

o se på muligheten for aktiviteter som ungdom kan ha interesse av å delta 

på 

 

BUDSJETT 2025 samlet + per utvalg 

 Budsjett   AU   Elgbane   BUF   Hytte   Hund   Fisk   Studie  

  

   
Klekkeri  Leirdue  

Salgsinntek         1 712 000  
  
272 000  

   
376 000  

  
10 000               -    

       
     6 000  

   
 55 000  

     
  25 000  

   
100 000  

      
    868 000  

Annen 
driftsinntek    1 420 700  

  
246 200  

   
378 000             -    

  
130 000  

   
192 000     8 500  

   
320 000             -        146 000  

Sum  
driftsinntekt    3 132 700 

  
518 200  

   
754 000  

  
10 000  

  
130 000  198 000  

   
 63 500  

   
345 000  

   
100 000  

   
1 014 000  

 
                    

Varekostna
d 
    946 500  

             
            -    

   
315 000  

           
         -    

              
            -    

       
     4 000  

      
   1 000  

             
            -     6 500  

      
    620 000  

Lønnskostna 

   366 000  
  
190 000  

               
            -    

           
         -    

             
            -    

     
   21 000  

      
   4 000  

   
150 000   1 000  

                 
               -    

Annen 
driftskostna 1 831 300  

  
804 200  

   
175 250  

  
20 000  

  
229 250  

   
194 800  

   
 67 300  

     
   45 000  

   
90 000  

     
    205 500  

Sum 
driftskostna 3 143 800  

  
994 200  

   
490 250  

  
20 000  

  
229 250  

   
219 800  

   
 72 300  

   
195 000  

   
97 500  

      
    825 500  

                      
Driftsresulta 

  -11 100 -476 000    263 750  -10 000  -  99 250  -   21 800  -   8 800  150 000   2 500       188 500  

                      
Annen 
finansinntek         60 000  

    
   60 000                  

Annen 
finanskostn            1 000  

       
     1 000                  

Netto 
finansposte         59 000  

     
   59 000  

              
            -    

          
         -    

              
           -    

              
           -    

           
          -    

             
          -    

           
         -    

              
              -    

                      
 
Årsresultat          47 900  -417 000    263 750  -10 000  -  99 250  -   21 800  -   8 800    150 000      2 500      188 500 

 
 
Sak 8 Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats) for 
hovedmedlemskap og familiemedlemskap 
 
Styret i Bodø JFF anbefaler at vi vedtar høy kontingentsats for Bodø JFF for 2026.  
Foreningens andel av medlemskontingenten utgjorde i 2024 kr 229.563 

 

Sak 9 Valg av styre i henhold til § 8  

Valgkomiteens innstilling legges frem på årsmøtet. 



   

 

   

 

Status valg 2025: 

 

Arbeidsutvalget (AU) 
Arild Skarvik Pettersen   Leder – på valg i 2025 
Knut Haugen     Nestleder – ikke på valg i 2025 
Mads-Olav Rønning    Økonomiansvarlig – på valg i 2025 
Kine Nordgård-Hanssen   Sekretær- ikke på valg i 2025 
 
Lerdueutvalget  
Geir Emanuelsen    Leder – ikke på valg i 2025 
Mikael Østensen    Nestleder – på valg i 2025 
 
Elgbaneutvalget 
Bjørn Bentseng    Leder - på valg i 2025 
Geir Balseth     Nestleder – ikke på valg i 2025 
 
Fuglehundutvalget  
Bjørn Helge Karstensen   Leder- på valg i 2025 - 1 eller 2 år 
Gro Johanne Benum    Nestleder – på valg i 2025 - 1 eller 2 år 
 
Hytteutvalget 
Tom Rasmussen    Leder -på valg i 2025 
Jan Ole Østensen    Nestleder – ikke på valg i 2025 
 
Klekkeriutvalget 
Kurt Arne Brannfjell    Leder – på valg i 2025 
Per Arne Berg     Nestleder – ikke på valg i 2025, men kan 
stille som leder fra 2025  
 
Sportsfiskeutvalget  
Tor-Helge Pedersen    Leder – ikke på valg i 2025, men ønsker 
ikke å fortsette i vervet etter årsmøtet 
Bjørnar Nilsen      Nestleder – på valg i 2025 
 
Barne - ungdom og familieutvalget (BUF utvalget) 
Filip Østensen     Leder – ikke på valg i 2025, men ønsker 
ikke å fortsette i vervet etter årsmøtet 
Ingen kandidat funnet   Nestleder 
Ingen kandidat funnet   Ungdomsleder 
Ingen kandidat funnet   Vara ungdomsleder 
 
Kvinneutvalget 
Marit Sand Knutsen    Leder – ikke på valg i 2025 
Rikke Brekka Karlsen    Nestleder – på valg i 2025 
 
Studieleder 
Jan Ole Østensen     Leder – på valg i 2025 



   

 

   

 

 
Lokal forvaltning 
Tom Arne Hanssen    Leder – ikke på valg i 2025 

 

Sak 10 Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til utvalg etter behov 

Det er 11 utvalg i Bodø JFF: barne-, ungdom- og familieutvalg, elgbaneutvalg, 

fuglehundutvalg, hytteutvalg, klekkeriutvalg, kvinneutvalg, leirdueutvalg, lokal 

forvaltning, sportsfiskeutvalg, studieleder og ungdomsleder. For hvert utvalg skal det 

velges en leder.  

For barne-, ungdom- og familieutvalget, elgbaneutvalget, fuglehundutvalget, 

hytteutvalget, klekkeriutvalget, kvinneutvalget, leirdueutvalget, lokal forvaltning og 

sportsfiskeutvalget skal det velges en nestleder. 

Valgene skjer under sak 9 i henhold til § 8. 

 

Sak 11 Valg av valgkomite på tre medlemmer 

Valgkomiteens innstilling legges frem på årsmøtet. 

 

Status valg 2025: 

Åge Jørgensen                 Leder – Ikke på valg i 2025 

Mette Sofie Bertnes    Medlem – ikke på valg i 2025 

Arild Sandvik     Medlem - på valg i 2025          

 

Sak 12 Valg av revisor(er) 

Valgkomiteens innstilling legges frem på årsmøtet. 

 

Status valg 2025: 

 
Willy Rudborg     Revisor             - på valg i 2025 
Ingen kandidat funnet i 2024               Vara revisor     -  på valg i 2025 

 

Sak 13 Eventuell utnevning av æresmedlemmer/NJFFs innsatsmedalje 

Det er ikke kommet forslag på hedersbevisninger. 

 

Sak 14 Eventuelt forslag om vedtektsendringer med utgangspunkt i NJFFs 

vedtektsnorm 

Styret fremmer ingen forslag til vedtektsendringer. 


